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ZAPISNIK SA 7. SJEDNICE UO BS PGŽ 
 
Rijeka, 20. prosinac 2017. 
 
Nazočni članovi UO:  
  

1. Serđo Samblić – predsjednik UO 
2. Sandro Gulja – potpredsjednik UO 
3. Vjekoslav Matetić - član 
4. Slobodan Marelja–Bošnjak - član 
5. Damir Jasić - član 
6. Anton Bučević - ćlan 
7. Dino Blečić – član 
8. Franko Karlović – član 
9. Dean Klarić - član 
 

Odsutni: 
 
1. Valter Šebelja 
2. Željko Skočić 

 
Dnevni red 

Dnevni red  
 

1. Prihvaćanje Zapisnika 6. Sjednice UO BS PGŽ 

2. Odgovor BK Trstena – Serđo Samblić 

3. Odluka o Privremenom Financijskom planu za 2018. Godinu 

4. Očitovanje o Privremenom Financijskom planu HBS-a 

5. Imenovanje inventurne komisije 

6.  Aktualna problematika 

7. Razno 

U međuvremenu, nakon Poziva Dnevni red nadopunjen je točkom 

o Prijedlozi za nominaciju sportaša Primorsko-goranske županije 2017  sa dopunom da 

se započne sa pripremom za Proglašenje boćara 2017 godine 
 
Nakon pozdrava predsjednik poziva članove ako ima još kakvih dopuna.  
 
Dino Blečić ima još jednu dopunu  
 

o Organizacija KEP-a za žene za 2018 godinu (moguće i za slijedeeć 4 godine)  
 
Ovako dopunjeni Dnevni red je prihvaćen 
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Ad 1. Prihvaćanje Zapisnika sa 6. Sjednice UO 
 
Tajnik podsjeća da je Zapisnik dostavljen svim članovima UO i prema ranijim dogovorima, kako nije bilo 
primjedbi, smatra se da je Zapisnik prihvaćen. 
 
Ad 2. Odgovor BK Trsteni  
 
Izvjestitelj je predsjednik Serđo Samblić. Podsjeća na kronologiju mailova koje je dobio od predsjednika 
BK Trstena, a cijela razmjena mailova bila je distribuirana svim članovima UO, i svi su upoznati. Ukratko, 
g. I. Jakominić smatra da bi boćarski savez PGŽ trebao financirati putovanja na Prvenstva Hrvatske za 
seniore. Argumente pronalazi u činjenici da klubovi plaćaju godišnju članarinu i kotizacije za pojedinačna 
natjecanja.   
Stav je i opredjeljenje Boćarskog saveza PGŽ da se promovira, pomaže i sufinancira u okvirima moći 
natjecanja mladih – kadeta i juniora i žena – juniorki i seniorki. 
U materijalima za ovu sjednicu dostavljeni su podaci o ukupno predviđenim sredstvima iz članarine i 
kotizacija, a navedeni su i troškovi. Troškovi su značajno veći od prihoda iz toga osnova, a i financisjkim 
planom nisu predviđena sredstva za sufinanciranje seniorskih natjecanja. 
 
Predsjednik predlaže da se članovi UO glasovanjem odrede da li su za financiranje PH za seniore 
ili ne. 
Odgovor je jednoglasan – Nisu predviđena sredstva za sufinanciranje natjecanja na PH za 
seniore. 
U okiru ove problematike ponovno je otvorena tema o terminima i načinu organizacije Pojedinačnih 
prvenstava županije i Hrvatske. 
Ponovno je aktualiziran prijedlog, koji je već prihvaćen na 6. Sjednici ovog Upravnog odbora, da se sa 
županijskim prvenstvima krene u ljetnoj sezoni, disperzira na što više vanjskih terena i animira veći broj 
igrača, pogotovo najboljih, koji će nas zastupati na Prvenstvima Hrvatske. 
Sportska komisija će, nakon konačno donesenog Kalendara natjecanja HBS-a donijeti odgovarajući 
Kalendar za Županijska pojedinačna natjecanja. 
F. Karlović ponovno apelira da se kod predlaganja Kalendara natjecanja HBS-a svakako izbjegne 
preklapanje kola I i II hrvatske boćarske lige, jer u slučaju lošeg vremena dovodimo u pitanje regularsnost 
natjecanja, jer nemamo dovoljno boćarskih dvorana. Također se slaže da ne treba financirati seniorska 
prvenstva, a općinske, gradske i regionalne vlasti lakše odobravaju sredstva za mlade. 
 

Ad 3. Odluka o Privremenom financijskom planu za 2018 godinu 
 

Zakonom je predviđeno da svaka Udruga najkasnije do 31.12. tekuće godine donese Financijski plan i 
Program rada za slijedeću godinu. Kako je Redovna sjednica Skupštine Boćarskog savez predviđena za 
početak slijedeće godine, to je zadatak UO donijeti Odluku o Privremenom financijskom planu, o kojem 
će raspravljati i donijeti Odluku Skupština kao najviše tijelo. 
Privremeni financijski plan  članovi UO dobili su u materijalima za ovu sjednicu i sastavni dio je ovog 
Zapisnika. Prihodi i rashodi planirani su u visini 278.120,00 kn. 
Tajnik je obrazložio polazne osnove i parametre na osnovu kojih je Plan sačinjen. Ukoliko se okolnosti iz 
bilo kojega razloga promjene, tokom godine Plan je moguće korigirati rebalansom. 
 

Nakon kraće rasprave, članovi UO BS PGŽ glasovanjem su se očitovali o Privremenom 
financisjkom palnu za 2018 godinu i jednoglasno dionijeli  ODLUKU: 
 
Prihvaća se predloženi Privremeni financisjki plan za 2018. Godinu. 
 

Ad 4. Očitovanje o Privremenom financijskom planu HBS-a 
 

Kako su dva člana iz našega Saveza članovi Izvršnog odbora HBS-a, to su htjeli da pri izjašnjavanju o 
prihvaćanju ili ne-prihvaćanju predloženog Financijskog plana HBS-a za slijedeću godinu taj Plan 
rasprave na UO BS PGŽ, i eventualne primjedbe ili dopune proslijede u ured HBS-a. 
Kako nije bilo rasprave, predlaže se članovima IO HBS-a da prihvate Prijedlog financijskog plana 
za 2108 
 

Ad 5. Imenovanje Inventurne komisije 
 
Kako po Zakonu o financijskom poslovanju i računovodstvu neprofitnih organizacija (NN br. 121/14) dužni 
smo sa danom 31.12.2017 obaviti popis imovine i obveza, predloženo je popisno povjerenstvo u sastavu. 
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o Dino Blečić – predsjednik povjerenstva 
o Slobodan Marelja – Bošnjak – član 
o Vjekoslav Matetić – član 

 
Ovaj prijedlog glasanjem je jednoglasno prihvaćen 
 
 
Ad 6. Aktualna problematika – dopune Dnevnog reda 
 

o V. Matetić osvrće se na protekli Međunarodni juniorski Božićni turnir. Dobro je što je Turnir 
odrađen, organiziran je bio na višem nivou nego ranije, ali ipak bilo je manjkavosti – nije bilo 
publike, u trenucima otvorenja i podjela pehara je trebalo biti malo svečanije, nisu se intonirale 
himne sudionika. 
Turnir ima svoje troškove, koji još nisu do kraja definirani, ali dio je pokrio ured HBS-a ( prehrana 
i noćenja za reprezentativce  Hrvatske i sudačke troškove – ukupno cca 5.000,00 kn smještaj, 
3.560,00 ručkovi, 3.260,00 sud. takse = 11.820,00 kn.) Za podmiriti, na račun Boćarskog saveza 
grada Rijeke preostaje cca. 25.000,00 kn. 
Kako će brzo doći termin Turnira Sv. Vid, već sada treba razmišljati o njemu, odnosno na našoj 
slijedećoj sjednici osnovati Organizacijski odbor turnira Sv. Vid.  
D. Blečić dopunjava – FIB-i su dostavljeni osnovni podaci: Božićni turnir 2018 biti će za juniore 
(U18) sa Programom natjecanja u četiri discipline i u dva dana, a Sv, Vid je jednodnevni turnir 
parova za kadete (U15).  

 
o Za nominacije za Sportaša Primorsko – goranske županije nakon kraće rasprave (rok prijave je 

za dva dana) predloženi su: 
 
1. Najbolji kadet – Lovro Šipek 
2. Najbolji Junior - Mateo Načinović 
3. Najbolja juniorka – Carrolina Bajrić 
4. Najbolja seniorka – Carrolina Bajrić 

 
o Komisiji za izbor najboljih u boćarskim redovima naloženo je da za slijedeću sjednicu UO 

pripreme prijedloge za najbolje u Boćarskom savezu PGŽ. Prijedlog je da se sa nominacijama ne 
ponavljamo, da se ne mora proglašavati najbolje u svim kategorijama. 

 
o Postavlja se pitanje odigravanja „Revijalne utakmice“. Revijalne utakmice u prijašnjim godinama 

bile su organizirane na kraju kalendarske godine sa ciljem da se publici prezentiraju najbolje 
igračice i igrači iz naših redova. Kako smo u ta vremena imali ekipne Prvake  Hrvatske u muškoj 
(Vargon) i ženskoj (Čavle-šb) konkurenciji, to su revijalne utakmice organizirane kao Prvaci protiv 
selekcije igračica i igrača svih ostalih klubova iz PGŽ. Kasnije je bilo i Selekcija Prve lige protiv 
ostatka PGŽ. 
U ovom trenutku nemamo Prvaka Hrvatske niti u jednoj konkurenciji, a u Prvoj muškoj ligi imamo 
tri i u Ženskoj ligi tri kluba, neobjektivno je očekivati dvije kvalitetne selekcije u obje konkurencije. 
Također, nama niti slobodnih termina, obzirom da se u svim dvoranama igra Žimska liga. 
 
Zaključak je da se ove godine Revijalna utakmica ne organizira. 

 
o Predsjednik obrazložio je kako nam početkom slijedeće godine slijede aktivnosti: 

 Redovna godišnja Skupština BS PGŽ 
 Promocija Godišnjaka 2017 
 Svečana podjela  priznanja za najbolje u boćanju 2017 

 
Pa predlaže da se UO na današnjoj sjednici odredi o tome želi li sve ovo objediniti u jednom 
terminu ili na neki drugi način – odvojeno.  

 
Nakon rasprave, zaključak je: 
Redovna godišnja sjednica Skupštine Boćarskog saveza PGŽ biti će u nedjelju, 18.2.2018 
(U Čavlima se igra LIBL, moguće nakon završetka utakmice) 
Promocija Godišnjaka i podjela priznanja organizirati će se zajedno, kada budemo imali 
gotov Godišnjak 
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o S. Marelja – Bošnjak u ime više boćarskih sudaca postavlja pitanje neredovitih i nepravilnih 
isplata sudačkih taksi. Naime BK Marinići, klub u Prvoj hrvatskoj ligi nije platio sudačke pristojbe 
dva mjeseca nakon odigrane utakmice. Drugi je problem što neki klubovi, potpuno neispravno, 
uplate neto iznos sudačke takse na žiro račun sudaca, a zakonska davanja na taj način spadnu 
na fizičku osobu – suca, čime je ovaj oštećen. 
 
Rasprava je iskristalizirala dva Zaključka: 

 Svaki sudac koji nije na vrijeme dobio uplatu sudačke takse dužan je prijaviti klub 
Boćarskom savezu (HBS u slučaju I, II i III lige, BS PGŽ u slučaju županijskih liga) i 
klub će bit procesuiran prema važećim aktima. 

 Predložiti HBS-u da sudačke takse odredi u bruto iznosu, i na taj način klub 
postaje obveznik davanja na sudačku taksu. 

 
o Dino Blečić upoznaje UO sa inicijativom  Sportske komisije F.I.B. i F.E.B. da se slijedeće godine 

Završnica KEP za žene odigra u Hrvatskoj. U kontaktu je sa trenerom Čavle-ŠB, koji je 
zainteresiran za domaćinstvo,  navodno je i Općina Čavle zainteresirana za domaćinstvo i voljna 
je financijski podržati inicijativu. Formula natjecanja je sa osam ekipa – Prvaka. Jedan dio 
troškova pokrivati će F.I.B. Očekuje se financijska pomoć i od HBS-a. U ovom trenutku problem 
predstavlja što je predsjednik kluba Čavle-ŠB podnio ostavku i mjesto predsjednika je 
upražnjeno. Mogućnost je da se dogovori i mogućnost domaćinstva za slijedeće četiri godine u 
kontinuitetu. Interes je domaćina u tome što domaćin dobiva još jedno mjesto u shemi natjecanja. 
Znači BK Čavle –šb bi u slijedeće četiri godine sigurno sudjelovao u KEP-u, bez obzira bio Prvak 
Hrvatske ili ne. Ove godine asfaltirali su se i vanjski tereni i objekt na Čavlima biti će u potpunosti 
spreman za ovakvo natjecanje.  

 
Nakon rasprave donesena je ODLUKA: 

 
Podržava se inicijativa da se KEP za žene 2018 održi u Čavlima, potrebno je oformiti 
Organizacijski odbor, dobiti suglasnost općine Čavle, HBS-a i ostalih koji će participirati u 
troškovima. 

 
 
 
 
Sjednica UO BS PGŽ je završila sa radom u 19.20 sati 

 
 
 
Zapisnik vodio : 

Sanjin Linić, tajnik 


